
PROTOKÓŁ NR 60-08/2006 
 
z posiedzenia Komisji Bud Ŝetowej Rady Miasta Gda ńska , 
które odbyło si ę dniu 10 lipca 2006  r. o godz. 10:00 
w sali 003 Nowego Ratusza w Gda ńsku. 
 
Obecni: wg zał ączonych list obecno ści.  
 
Na stan 7 członków komisji, w posiedzeniu 
uczestniczyło 7, czyli było quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny Wiesław Kami ński - 
przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowej  Rady Miasta 
Gdańska, który po powitaniu zaproszonych go ści i 
radnych - zaproponował porz ądek posiedzenia: 
 

1.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia bud Ŝetu miasta Gda ńska na rok 2006 – 
druk nr 1944.  

 
2.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie zmiany Planu Inwestycyjnego 
miasta Gda ńska na lata 2006-2010 – druk nr 1943.  

 
3.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie udzielenia 
poŜyczki Samodzielnemu Publicznemu Szpitalowi 
Klinicznemu Nr 1 Akademickiemu Centrum 
Klinicznemu Akademii Medycznej w Gda ńsku – druk 
nr 1945.  

 
4.  Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 
 
Porz ądek przegłosowano 7 głosami za. 
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PUNKT – 1 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gda ńska w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu 
miasta Gda ńska na rok 2006 – druk nr 1944.  
 
Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
Zmiana WPI wymusiła dalsze zmiany dwóch zał ączników 
budŜetowych, a mianowicie limity wydatków na 
realizacj ę wieloletnich programów inwestycyjnych na 
lata 2006 – 2008 i drugi zał ącznik do bud Ŝetu to s ą 
wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 
funduszy strukturalnych. I zmiana w bud Ŝecie polega 
na zwi ększeniu o 30 mln środków WPI w 2007 roku i 
2008 roku o 10 mln zł. I równocze śnie wymusiło to 
zwi ększenie upowa Ŝnienia dla pana prezydenta do 
zaci ągania zobowi ązań na realizacje zada ń 
inwestycyjnych o kwot ę 10 mln zł. To s ą te zadania, 
które przechodz ą poza rok bud Ŝetowy. To jest taka 
najwa Ŝniejsza zmiana. Po tym jest przeniesienie 
środków mi ędzy zadaniami 100 tys. zł – zadania 
opracowania studialnej ekspertyzy. Przeznacza si ę na 
opracowanie dokumentacji dotycz ącej pierwszego etapu 
modernizacji schroniska dla bezdomnych zwierz ąt. 
Zwi ększa si ę dochody bud Ŝetu miasta o 373 tys. z 
uwagi na wi ększ ą dywidend ę od Saur Neptun Gda ńsk. 
Zało Ŝyli śmy w planie 1.400.000zł wpłyn ęło 1.773.000zł 
.W zwi ązku z tym te 373 tys. zł wpływa danych o 
dochodach i o taka sam ą kwot ę ulega zmniejszeniu 
deficyt. I to chyba takie najwa Ŝniejsze zmiany. 
Jeszcze klasyfikacyjna zmiana. Jeszcze w wydziale 
urbanistyki i architektury to jest te Ŝ tylko 
przesuni ęcie klasyfikacyjne. Z wydziału architektury 
przenosi si ę środki 50 tys. zł do wydziału promocji, 
ale zadanie jest to samo - Europejskie Centrum 
Solidarno ści w Gda ńsku. 
Dzi ękuj ę bardzo. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ciesz ę si ę, Ŝe jest deficyt. 
Pierwsze pytanie pani dyrektor: czy jest ju Ŝ wiedza 
jak wygl ąda dywidenda z innych spółek? Czy te Ŝ b ędzie 
zwi ększona? Macie ju Ŝ tak ą wiedz ę czy jeszcze nie 
macie? A kiedy b ędziecie wiedzieli? 
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Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
Nam jeszcze nie zgłosili. Na dzie ń dzisiejszy nie 
wiem. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A mógłby kto ś to skomentowa ć? 
O 100 tys. zostały zmniejszone przy opracowaniu tej  
koncepcji zakopywania drogi wodnej Gda ńsk Śluza 
Przegalina Wisła Gda ńsk. Tak? Kto ś merytorycznie 
mógłby skomentowa ć? Bo 100 tys. zł na opracowanie to 
taka ró Ŝnica to  spora pomyłka w rz ędzie wielko ści. 
Tak mi si ę wydaje.  
 
Przewodnicz ący Wiesław Kami ński 
Przeszacowanie wydatków w bud Ŝecie niestety jest 
nagminne. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Prosiłbym o dwa słowa komentarza. Bo przy 
dokumentacji na 100 tys. zł to wydaje mi si ę, to 
spore przeszacowanie. Mógłby mi kto ś udzieli ć 
informacji w tym zakresie? 
 
Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
Jest pan dyrektor merytoryczny. My śl ę, Ŝe odpowie 
dokładnie. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Prosz ę pa ństwa. 
Przede wszystkim mamy doczynienia z opracowaniami, 
których nie ma w zasadzie Ŝadnych podstaw do 
oszacowania kosztów. My si ę moŜemy obraca ć tylko per 
analogia do podobnych opracowa ń, które gdzie ś były 
robione. W zwi ązku z tym zakładamy jaki ś koszt tego 
zbli Ŝony do tego co gdzie ś było robione. Natomiast do 
tego typu opracowa ń koncepcyjnych nie ma tych 
konkretnych wska źników. Dlatego niestety mog ą si ę 
zdarzy ć sprawy niedoszacowania i przeszacowania. 
Niedoszacowanie jest o tyle niebezpieczniejsze, Ŝe w 
momencie rozstrzygni ęcia przetargu b ędzie ju Ŝ za 
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późno, bo nie mo Ŝemy podpisa ć umowy ze wzgl ędu na 
zbyt niskie kwoty. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
To w ko ńcu ta dokumentacja ile kosztowała? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Ja w tej chwili nie powiem. Prosz ę przypomnie ć. 
 
Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
Ale to nie jest wszystko. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
My wchodzimy w studium wykonalno ści dla  tego 
przedsi ęwzi ęcia w ramach projektu In Woter. Dlatego 
ja mo Ŝe  wszedłem w tok, bo cz ęść robi Wydział 
Polityki Gospodarczej.  
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Dobrze, a ten projekt In Woter . 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
To jest finansowane ze środków unijnych.  
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Tak, znam ten program. To ile oni dadz ą a ile my tu 
musimy mie ć? Ile to globalnie b ędzie kosztowało? Ile 
my damy ? Ile unia? 
 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
My nie mamy w tej chwili konkretnej wyceny. Próbuje my 
zdoby ć wycen ę dla tego opracowania, ale zakładamy, Ŝe 
to opracowanie nie powinno przekroczy ć około 100 tys. 
zł. bo takie kwoty wchodz ą w rachub ę z 
dofinansowania. 
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Przewodnicz ący Wiesław Kami ński 
Moim zdaniem b ędzie 21 tys. zł współfinansowane 
dlatego zmniejszono t ą kwot ę. A takie opracowanie s ą 
w granicach 60 tys. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Dlatego mówi ę to s ą bardzo trudne te wyceny. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Mam jeszcze pytanie do pani dyrektor. 
No wła śnie, ja do tych tabelek zagl ądałem i to mnie 
zaintrygowało. Jak taka mała zmiana to po co tyle 
tych tabelek? Czy to tak musi by ć, wymóg? Dobrze, Ŝe 
tyle tych tabelek jest. Paragrafy to ja wiem jak to  
si ę zmienia, ale tu s ą dodatkowo wydatki na programy 
i projekty realizowane ze środków strukturalnych. 
 
Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
Na WPI musimy zmieni ć . 
 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
I prognoza długu jest.  
 
Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
To nie miało wpływu. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji  
Prognoza długu miasta, zał ącznik numer 6. To tak 
informacyjnie rozumiem. 
To ja to przeanalizuje i potem do pani dyrektor si ę 
wybior ę. 
 
Przewodnicz ący Wiesław Kami ński 
Czy kto ś z pa ństwa ma jeszcze pytanie? 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
Ja bym chciał si ę spyta ć w sprawie tego schroniska 
dla zwierz ąt, bo jest to w sumie nowe schronisko. W 
tej chwili WPI si ę pokazuje i na przyszły rok tam 
pieni ądze s ą przewidziane. Co wymusiło t ą 
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modernizacj ę schroniska dla zwierz ąt i co 
spowodowało, Ŝe te pieni ądze musz ą by ć wydatkowane w 
tej chwili? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
My jeste śmy wykonawcami. Tutaj powinien by ć 
przedstawiciel wydziału gospodarki komunalnej. Ja s i ę 
nie czuje upowa Ŝniony. 
 
Pani Izabela Ku ś – Wydział Programów Rozwojowych UM w 
Gdańsku  
Powiatowy Inspektorat Weterynarii nakazał wykonanie  
pewnych rzeczy zwi ązanych z zadaszeniem i 
odwodnieniem terenu schroniska i tak naprawd ę s ą 
środki na zrealizowanie nakazu. 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
Ale czy tego nie mo Ŝna było na etapie budowy tego 
schroniska, na etapie projektowania tego przewidzie ć. 
No bo w ko ńcu w tej chwili jak ja  widz ę, Ŝe tam jest 
całe podło Ŝe do wymiany, zadaszenia. Czy w momencie 
kiedy kto ś to projektował, kiedy to było realizowane 
nikt nie pomy ślał nad tym? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Zostałem wywołany do tablicy wi ęc ju Ŝ mówi ę. Jeden 
problem jest generalny. Cała dokumentacja  była 
zatwierdzona przez wszystkie organy, które s ą do tego 
upowaŜnione. Czyli zarówno kształt techniczny, jak 
rozwi ązania, jak poszczególne elementy. Natomiast 
potem, w momencie kiedy okazało si ę, Ŝe  
Nie zdało egzaminu rozwi ązanie takie jak tam 
zastosowano czyli wchłanianie w grunt, wszyscy, 
którzy zatwierdzili ten projekt okazało si ę, Ŝe s ą 
mądrzejsi od swoich zatwierdze ń. Trzeba to wprost 
powiedzie ć, bo inaczej tego okre śli ć nie mo Ŝna. 
Zarówno lekarz weterynarii za to odpowiada jak i 
Animalsi, którzy sami Ŝądali takich rozwi ązań. Ja 
przypomn ę pa ństwu, Ŝe w pierwszej wersji 
pomieszczenia dla psów miały by ć wyło Ŝone twarda 
powierzchni ą. Ceramika albo betonem celem 
łatwiejszego utrzymania. I to wła śnie stowarzyszenie 
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Animalsów walczyło z tym, Ŝe tam maj ą by ć naturalne 
wybiegi piaszczyste i mi ękkie i nie wolno stosowa ć 
betonu. Wiadomo, ze te psy kopi ą, ryj ą przekopuj ą to 
wszystko niestety stało si ę tak, jak si ę stało. I  w 
tej chwili do czego idziemy? Idziemy do utwardzenia  
wybiegów, które my śmy pierwotnie proponowali. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
I trzeba jeszcze jedn ą rzecz doda ć, Ŝe była zupełnie 
inna populacja psów przewidziana. To to wzrosło. 
Druga kwestia, Ŝe etapowanie schroniska było 
przewidziane na dwa etapy, tymczasem zrealizowano z e 
wzgl ędów oszcz ędnościowych wariant pierwszy. Jak si ę 
ujawniła kwestia liczebno ści populacji awaryjnie 
niejako doprojektowywano rozwi ązanie boksów 
otwartych. Postulaty ligi przyjaciół zwierz ąt i 
wszystkich środowisk tych zwi ązanych z wła ściwym 
eksploatowaniem, kieruj ąc si ę ich wytycznymi 
natomiast elementem, który spowodował zaostrzenie s i ę 
zjawiska to była eksploatacja. Nie ma w ątpliwo ści, Ŝe 
sposób eksploatowania zaostrzył zjawisko, bo na 
wybiegu klepiskowym… 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
…czyli nie było tam Ŝadnego odwodnienia? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Nie, odwodnienie było, ale powierzchniowe głównie. 
Jeśli chodzi o boksy to było to klepisko. Grunt jest 
pod spodem gliniasty wi ęc bez wymiany gruntu wiadomo, 
Ŝe to przy przemieszaniu nie zda egzaminu. Tak Ŝe 
moŜna było. Przy bardzo starannej eksploatacji 
problem mógł si ę nie zaostrzy ć. Natomiast wiadomo, Ŝe 
nie chc ę tu eksploatatora przesadnie obci ąŜać, bo 
nikt nie mo Ŝe przyj ąć, Ŝe na boks b ędzie czy na kilka 
boksów jeden człowiek permanentnie usuwał koszty 
eksploatacji. Tak Ŝe te zjawiska si ę dodały. Kilka 
ró Ŝnych zjawisk. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
No i przede wszystkim to jest zbyt du Ŝa ilo ść psów. 
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Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A jak to wzrosło ilo ściowo albo procentowo, Ŝeby mie ć 
stałe wyobra Ŝenia. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Schronisko było planowane na 200 psów – 250. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
A pó źniej okazało si ę, Ŝe jest 450. To znaczy 
przej ściowo było 600 a potem 450 psów. 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
Ile to schronisko kosztowało? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Około 6 mln. Mówi ę z pami ęci. Nie byłem przygotowany 
na informacj ę w tym temacie. Natomiast 
doprojektowanie tego etapu awaryjnego było robione w 
cyklu kilkumiesi ęcznym, co wiadomo lwi ą cze ść tego 
czasu uzgodnienia zaj ęły i postawione wymogi, 
poniewa Ŝ był to wariant awaryjny. No i tu nie 
wszystkie zjawiska uwzgl ędnił projektant na pewno, 
ale równie Ŝ sytuacja sposobu zaprojektowania, gdzie 
kierowali śmy si ę wytycznymi nie do ko ńca si ę 
sprawdziła. Bo np. nikt wówczas nie zakładał nie 
tylko celowo ść, ale wr ęcz było towarzystwo przeciwne 
zadaszeniu całkowitemu tego, Ŝeby stworzy ć warunki 
takie bardziej dla kontaktu z natur ą i to by si ę 
sprawdziło gdyby było mniej tych psów i inne 
utrzymanie. A jeszcze okres pocz ątkowy realizacji i 
warunki jesienno – zimowe zaskoczyły dokumentnie 
wszystkich, a je Ŝeli nie były usuwane ekskrementy i 
one si ę mieszały z tym wszystkim, zwi ększały t ą 
nieprzepuszczalno ść gruntu. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ja tak bardzo krótko. Nie mam psa. Mo Ŝe nie trzeba 
było takiego molocha jednego schroniska dla psów  
budować? MoŜe nale Ŝało przyj ąć inn ą koncepcj ę? 
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MoŜe mniejsze ilo ści czy co ś. Bo teraz z tego co 
mówicie, ze tych psów tak narasta, Ŝe to tam podra Ŝa. 
Czy kto ś w ogóle nad tym w kategorii strategii, wizji 
panuje? Czy to na takiej zasadzie – teraz jest tam 
250 psów, za chwile b ędzie 500, ja nie wiem, mo Ŝe 
reprodukcja rozszerzona psów b ędzie nast ępować i tego 
będzie wi ęcej. Czy kto ś ma jaki ś monitoring, jaki ś 
pomysł, Ŝeby to rozwi ązało problem. Je śli ju Ŝ dajemy 
kas ę to niech ona b ędzie wykorzystana maksymalnie i 
racjonalnie. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Panie radny, problem polega na tym, Ŝe my śmy 
zgłaszali Ŝądanie przedło Ŝenia i przedstawienia nam 
polityki dla schroniska. Dlatego, Ŝe zgodnie z 
przewidywaniami słusznymi liczymy, Ŝe za dwa lata 
będzie 1800 psów. 
I okazuje si ę, co nam o świadczył lekarz weterynarii, 
w Polsce nie ma przepisów precyzuj ących hodowl ę w 
schroniskach. Natomiast w Krakowie, gdzie lekarze 
zacz ęli usypia ć psy zbyt długo przebywaj ące w 
schronisku to w tej chwili toczy si ę post ępowanie 
prokuratorskie. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Panie przewodnicz ący, mam formalny wniosek. Z tego co 
mówi pan dyrektor to mi si ę nasuwa prosty wniosek, Ŝe 
trzeba opracowa ć polityki psiej czy stosunku do psów 
i kotów w mie ście. Bo z tego co mówi pan dyrektor to 
będziemy co chwil ę musieli wydawa ć pieni ądze 
budŜetowe. To niech one ju Ŝ s ą wydawane racjonalnie. 
W zwi ązku z tym jest mój formalny wniosek co by 
prezydent miasta spowodował opracowanie polityki w 
stosunku do psów i kotów na terenie miasta Gda ńska. 
 
Przewodnicz ący Wiesław Kami ński 
JeŜeli ju Ŝ rozmawiamy o pieni ądzach dotycz ących 
realizacji tej inwestycji i problemach tej 
inwestycji, ja mog ę tylko skomentowa ć w ten sposób, 
ze jak zawsze winnych nie ma. Winna jest zbiorowo ść. 
Najbardziej nowoczesne schronisko, które miało by ć 
okazało si ę najwi ększym skandalem. I pewnie lada 
moment oka Ŝe si ę po nast ępnych dodatkowych 
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pieni ądzach, a pewnie nie ko ńcz ących, najdro Ŝszym 
schroniskiem na całym świecie i półkuli. I tyle 
chciałbym na ten temat powiedzie ć. 
JeŜeli chodzi o polityk ę psów i kotów wydaje mi si ę, 
Ŝe moŜna si ę zwróci ć do pana prezydenta, ale nie 
spodziewałbym si ę odpowiedzi innej poza tym, Ŝe ona 
jest uzale Ŝniona od mieszka ńców Gda ńska i ich 
zachowa ń w tym zakresie. 
 
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
 

• Komisja Bud Ŝetowa Rady Miasta Gda ńska po 
wysłuchaniu pani Marii Wonerskiej – zast ępcy 
dyrektora Wydziału Finansowego Urz ędu Miejskiego 
w Gdańsku oraz dyskusji – 6 głosami za, przy 1 
wstrzymuj ącym si ę – pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

 
Tre ść Opinii Nr 60-08/508/64/2006 stanowi zał ącznik 
do protokołu. 
 
 
 

• Komisja Bud Ŝetowa Rady Miasta Gda ńska wnosi do 
Pana Prezydenta o przedstawienie zasad polityki 
dotycz ącej problemu psów i kotów w mie ście 
Gdańsku. 
 
 
 

PowyŜsze przyj ęto jednogło śnie, 7 głosami za. 
 
 
Tre ść Wniosku Nr 60-08/35-10/2006 stanowi zał ącznik 
do protokołu.  
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PUNKT – 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gda ńska w 
sprawie zmiany Planu Inwestycyjnego miasta Gda ńska na 
lata 2006-2010 – druk nr 1943.  
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gda ńska.  
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A co to znaczy, Ŝe nie mo Ŝe pan komentowa ć? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
W pierwszym przetargu wyst ępowało dwóch oferentów. 
Jeden za 40 mln zł wobec kwoty 51 mln, która była 
planowana przez nas, a drugi za 60.800.000zł Poniew aŜ 
tego pierwszego musieli śmy odrzuci ć ze wzgl ędów 
formalnych, bo nie spełniał warunków. Pozostał nam 
dro Ŝszy, który znowu Ŝ przekraczał kwot ę, jaka 
przeznaczyli śmy. Musieli śmy uniewa Ŝni ć przetarg. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Tu małe sprostowanie, bo nie zrozumieli śmy si ę. Ta 
druga oferta była na 67 milionów natomiast obecnie 
jest oferta na 60.800.000 zł czyli o kilka milionów  
ta ńsza, czyli powtórzenie przetargu jaki ś efekt dało. 
 
 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Ci wszyscy oferenci z pierwszego przetargu czyli ci , 
którzy dali ni Ŝej i ci, którzy dali wy Ŝej utworzyli  
konsorcjum i zło Ŝyli jedna ofert ę, która jest o 7 mln 
ni Ŝsza ni Ŝ poprzednio. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
No tak. Poł ączyli siły. Jedni i drudzy dostan ą jak ąś 
kas ę, ale dla nas to i to jest korzystnie, bo w tym 
momencie si ę pogodzili. 
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Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Są firmy z Poznania, z Krakowa, z Gda ńska... 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji  
Ile tam jest firm? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Sześć firm. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji  
A takie rzetelne s ą? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
I powiem jedn ą rzecz, która jest bardzo wa Ŝna, Ŝe w 
pierwszym post ępowaniu pobrano 25 specyfikacji, w 
drugim 12. W pierwszym zło Ŝono dwie oferty, w drugim 
tylko jedn ą. Tak Ŝe trudno oczekiwa ć, Ŝe jakie ś inne 
działania mogłyby spowodowa ć korzystniejszy wynik, bo 
po prostu, prosz ę pa ństwa jest sytuacja w tej chwili 
taka, Ŝe jedna oferta lub dwie to jest to na co 
moŜemy w obecnym czasie liczy ć, a mamy ju Ŝ przetargi 
na prace remontowe np. gdzie nie wpływa ani jedna 
oferta. Czyli to jest jedna z przyczyn cen. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A na jakie prace remontowe nie wpłyn ęła ani jedna 
oferta? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Mogę panu pó źniej poda ć. W ubiegłym tygodniu nie 
płyn ęła ani jedna oferta. 
 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Chciałbym wiedzie ć, bo to da mi informacj ę jakie 
firmy na rynku, czego brakuje. 
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Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Jeśli chodzi o prace komunikacyjno– drogowe to powiem 
tak, Ŝe realizujemy w tej chwili w ramach gda ńskiego 
projektu kilka – jest Pomorska w przebudowie, jest 
Witta Stwosza w przebudowie i widzimy jak wykonawcy  
borykaj ą si ę w tej chwili z potencjałem. Walka idzie 
o utrzymanie warunków kontraktowych poniewa Ŝ 
deklaracje s ą trudne do…  
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji  
…ja mówi ę to nieprzypadkowo, bo ta firma , jedna z 
firm, która robiła do portu na Marynarki Polskiej, to 
mi tam kto ś podawał jako przykład, Ŝe mówi: panie 
radny, niech pan jedzie i zobaczy. W ci ągu dnia od 
godziny 8 do 14 to oni tam nie robi ą, nie pracuj ą 
tylko z boku le Ŝą i np. konsumuj ą ró Ŝne rzeczy. To 
chciałem powiedzie ć. To znaczy, to potwierdza niejako 
Ŝe nawet jak maj ą wygrane to taka jest jako ść 
pracowników prawdopodobnie, Ŝe składaj ą si ę z 
elementów. Dyskusyjna sprawa dotyczyła firmy, Ŝeby 
tam pilnowała tego. 
 
Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
Ja mam kilka pyta ń, ale chciałam prosi ć jeszcze o 
wyja śnienie. Bo rozumiem, Ŝe ten przetarg drugi na 
linie jest rozstrzygni ęty, tak? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
To znaczy nie zostało ogłoszone rozstrzygniecie, 
poniewa Ŝ środki, które zamawiaj ący przeznaczył to 
były 49.070.000zł natomiast cena jest 60.876.000zł 
wi ęc rozstrzygni ęcia bez zwi ększenia funduszy nie 
moŜemy nie mo Ŝemy poda ć, poniewa Ŝ byłoby to 
naruszenie ... 
 
Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji  
…ale sk ąd si ę wzi ęła informacja w mediach, Ŝe drugi 
przetarg jest nieformalny? 
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Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Prosz ę pa ństwa, to jest w ogóle kuriozum. Ta 
informacja zreszt ą w ubiegłym tygodniu dziennikarka z 
Dziennika rozmawiała ze mn ą i rozmawiała z 
prezydentem Szpakiem i przepraszała za bł ąd kolegi. 
Jeszcze nie ustalono co było powodem jego bł ędu, czy 
upały czy jakie ś inne sprawy, bo po prostu ta 
informacja nijak si ę ma do rzeczywisto ści. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Po prostu go ść pu ścił informacj ę sprzed miesi ąca. W 
momencie jak był pierwszy przetarg rozstrzygany i b ył 
uniewa Ŝniony, on pisał t ę informacj ę… 
 
Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
…w artykule było dwóch przetargach, dlatego 
zapytałam. Je śli bud Ŝet b ędzie zmieniony to rozumiem, 
Ŝe to b ędzie szło w terminie, tak? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Wtedy istnieje mo Ŝliwo ść rozstrzygni ęcia. Przetarg 
był 30.06.2006 roku i informacja nie była nigdzie 
puszczana, poza informacja do wydziału programu 
rozwojowych i do władz miasta. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
I st ąd wynika konieczno ść zwołania tej sesji 
nadzwyczajnej, z któr ą wyst ąpili śmy. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
I tu mo Ŝe powiem kilka rzeczy uzupełniaj ących co do 
sytuacji tej rynkowej. Bo, Ŝe zauwa Ŝa si ę niedobór 
potencjału to jest jedna kwestia. W tych 
zamówieniach, które w tej chwili dotycz ą GPKM –u 
modernizuje si ę przede wszystkim przejazdy, 
zwrotnice. Wyst ępuj ą te układy gumowe, które 
powoduj ą, Ŝe płynnie przeje ŜdŜamy. S ą to rozwi ązania 
niestety importowane i te Ŝ tu wzrost cen, bo to jest 
na ropopochodnych produktach, s ą organiczne. 
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Przewodnicz ący Wiesław Kami ński 
Panie dyrektorze, nie wzrost cen tylko kosztuj ą tyle 
ile kosztuj ą. W Holandii czy gdzie ś indziej nie ma 
wzrostu cen tylko ta technologia kosztuje ile 
kosztuje. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
To jest jedna sprawa, ale panie radny dochodz ę do 
wzrostu cen, bo mam tu wska źniki wzrostu cen metali 
np. Od 2004, a ceny startowe były w 2003, 
policzyli śmy od 2004, stal podro Ŝała o 55% , wyroby 
stalowe, a wyroby miedziane w zale Ŝności od rodzaju 
178-220% . To si ę wszystko odbija na cenach oprócz 
oczywi ście potencjału. Niew ątpliwie równie Ŝ ten 
niedobór pracowników, mimo bezrobocia firmy borykaj ą 
si ę z niedoborem pracowników kwalifikowanych i to 
równie Ŝ rzutuje na ceny. 
 
Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
Czyli rozumiem, Ŝe harmonogram prac nie jest 
zmieniony do ko ńca 2007,  tak? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Na ten moment nie. 2007 jest realny, ale oczywi ście 
zale Ŝy od tego kiedy decyzja zostanie podj ęta, 
poniewa Ŝ przewidujemy zaawansowanie robót makro na 
linii od 3 Maja do Sikorskiego. Ona ko ńczy ten pasem 
środkowym jezdni istniej ącej, w tym roku w zakresie 
takim, Ŝeby listopad przyszłego roku tramwaj mógł 
pojecha ć. 
 
Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
Czyli roboty kiedy ruszaj ą? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Przy podpisaniu umowy w lipcu jest realne, Ŝe w 
październiku mogłyby ruszy ć roboty, głównie ziemne i 
torowiskowe. 
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Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
Jeszcze jedno pytanie mam. 
Zakupione zostały trzy tramwaje w ramach tego 
programu. Czy to troch ę nie za mało? Ostatnio byłam w 
Krakowie i tam zakupiono 27. Mówi si ę o rozwoju 
transportu torowego, a u nas ten rozwój…ja sobie 
zdaje spraw ę, Ŝe tramwaj jest du Ŝo dro Ŝszy, ale mimo 
wszystko przy obecnych robotach drogowych , korkach  
itd. mo Ŝe warto byłoby my śle ć nad tym, Ŝeby zwi ększy ć 
intensywno ść kursowania tramwajów. 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Prosz ę pa ństwa. Problem polega na czym? My śmy 
planowali pierwotnie zakupi ć 6 wozów tramwajowych z 
tym, Ŝe ju Ŝ nie zamykało nam si ę to w projekcie. A 
dowcip polega na tym, Ŝe co z tego Ŝe my zakupimy 
bombardiery, jak one musz ą je ździ ć po torach, które 
maja odpowiednie parametry. No bo jak my wpu ścimy te 
tramwaje na tory np. na ulic ę 3 maja to on po 
kilkudziesi ęciu metrach si ę wykolei. To s ą nowoczesne 
wozy, które musz ą mie ć idealnie przygotowane 
torowiska. Dlatego w GPKM pierwszym nacisk 
poło Ŝyli śmy na modernizacje torowisk, rozjazdów i tej 
całej infrastruktury, natomiast w GPKM – ie. drugim  
zakładamy, nacisk kładziemy na zakup taboru. I w 
drugim etapie, który teraz przygotowujemy w drugim 
etapie GPKM- u poza niewielk ą rozbudow ą linii to 
przedstawimy, zarysy GPKM -u w tej chwili ju Ŝ chyba 
są, lada dzie ń b ędziemy mogli przedstawi ć zarysy 
nowego GPKM –u tam s ą tam s ą niewielkie rozbudowy 
linii tramwajowych na linii dzielnica Górna Orunia 
lub Polna, to jeszcze nie jest zdecydowane, to 
podlega dyskusji, ale s ą zakupy.  
 
Radna Agnieszka Pomaska – członek komisji 
Czy te tramwaje maja klimatyzacj ę? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Tak. Te s ą klimatyzowane. Z tym Ŝe mówi ę, jeden taki 
tramwaj kosztuje w granicach 7 mln zł. 
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Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Korzystaj ąc z okazji, panie dyrektorze, pan mówi o 
tym GPKM –e. nr 2 mam takie pytanie czy jest rezerw a 
terenu na tym skrzy Ŝowaniu Kartuska na Moren ę? 
W tym projekcie to b ędzie jak? Z Moreny na Kartusk ą? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku  
Kartuska na Moren ę. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Skrzy Ŝowaniem w gór ę Rakoczego do Bulo ńskiej. Wa Ŝnym 
etapem jest Rakoczego, Nowa Abrahama do p ętli 
Ogrodowa, poniewa Ŝ stworzyłoby to p ętl ę, która 
zwi ększyłaby zdecydowanie dost ępność dla  mieszka ńców 
górnego tarasu do sieci i atrakcyjno ść podró Ŝowania w 
obydwu kierunkach, bo w tej chwili układ wydłu Ŝania 
bez zamkni ęcia p ętli powodowałby nieopłacalno ść dla 
wielu czasow ą. Jakby na około przez całe miasto do 
np. dzielnic północnych Przymorze czy śabianka. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Kiedy b ędziecie mie ć zało Ŝenia tego GPKM nr 2? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Zało Ŝenia przygotowuje zespół pod kierunkiem 
dyrektora Szczyta. Wiem, Ŝe w tej chwili mam jeszcze 
uwagi, które zgłosimy no to sadz ę, Ŝe w sierpniu 
najpó źniej ju Ŝ b ędą te zało Ŝenia. Dlatego, Ŝe my do 
końca roku chcemy opracowa ć wst ępne studium 
wykonalno ści dla projektu GPKM nr 2. 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji  
Nie wiem czy dobrze pami ętam, miesi ąc dwa miesi ące 
temu na komisji bud Ŝetowej Ŝeśmy rozmawiali na temat 
przetargów na linii tramwajowej na Chełm gdzie było  
chyba 17 mln oszcz ędności.  
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
To rozmawiali śmy o W-Z-e. Rzeczywi ście W-Z-a poszła 
taniej. 
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Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
To ja mam jeszcze pytanie. W materiale, które dzi ś 
otrzymali śmy, gdzie s ą podane ró Ŝnice po przetargu i 
zakładane kwoty jakie były i widz ę, Ŝe skrzy Ŝowanie 
Chłopska, Obro ńców Wybrze Ŝa, Jagiello ńskiej jest 
zero. To znaczy, Ŝe co? Przetargi nie zostały jeszcze 
rozstrzygni ęte czy? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Nie, Nie. Poniewa Ŝ wszystkie te  cztery szły w ramach 
jednego przetargu i ró Ŝnica ł ączna to jest 8 mln. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska  
Ten przetarg jest rozstrzygni ęty i jest szansa, Ŝe w 
tym roku mimo, Ŝe w przetargu było dostawiane do 
realizacji do kwietnia przyszłego roku, jest szansa  
Ŝe to si ę uda przyspieszy ć, ale w zale Ŝności od 
poprzedzaj ących zada ń poniewa Ŝ komunikacja nie mo Ŝe 
być przerwana na Chłopskiej bez przywrócenia 
komunikacji na Pomorskiej. 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek komisji 
Ale jest szansa, Ŝe to w tym roku b ędzie? 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
No nie w 100% . Poniewa Ŝ to wypadnie w okresie 
jesiennym i nawierzchni asfaltowej si ę nie da 
odtworzy ć, ale roboty torowe powinny w tym roku by ć 
zrealizowane. Nie s ą to zobowi ązania umowne, ale 
takie rozmowy prowadzimy. 
 
Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Czy specyfikacje nie s ą zbyt surowe je śli tak mało 
kasy wpływa? Bo mo Ŝe specyfikacje s ą przyczyn ą, Ŝe 
tych ofert nie ma? 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Tutaj mo Ŝe wyja śnienie. 
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Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Specyfikacje musiały by ć z pewnym kompromisem i celem 
takim jak był termin brzegowy 2007 koniec projektu.  
Wiadomo, Ŝe niezrealizowanie projektu powodowałoby 
przepadek dofinansowania, czyli po jednej stronie 8 0 
mln, dlatego nie mogli śmy zbyt łagodnych warunków co 
do terminu postawi ć. Natomiast była motywacja. I 
teraz z tego powstaje złoty środek. Wykonawcy mogli 
wyceni ć sobie w skali proporcji 80 % cena - 20% 
…czyli to było zwi ększenie opłacalno ści ofertowania. 
Szczupło ść potencjału powoduje, ze ta zach ęta 
terminowa nie przynosi a Ŝ takich nadzwyczajnych 
efektów, natomiast powoduje, Ŝe mimo Ŝe harmonogram 
opracowano w listopadzie on do dnia dzisiejszego si ę 
broni. Nie został jeszcze wywrócony i mamy nadziej ę, 
Ŝe do ko ńca nie zostanie wywrócony, pod warunkiem Ŝe 
rozstrzygniemy to… 
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
…ja chciałbym zwróci ć uwag ę pa ństwa, Ŝe mówi si ę Ŝe 
99% firm jest z poza Gda ńska, te torowe. Wi ęc to 
jest, my praktycznie ostatnio nie mieli śmy du Ŝych 
inwestycji torowych, nawet biura projektów si ę 
porozpadały. W tej chwili tylko jedno komunalne jes t, 
które ma jako takie chyba zasoby, a w momencie kied y 
dyrekcja próbowała zatrudni ć inspektorów nadzoru to 
przecie Ŝ zero zainteresowania i dyrektor Ło ś po 
prostu na sił ę wykupił ludzi z kolejnictwa, bo nie ma 
ludzi o specjalno ści torowej, którzy czynnie 
uprawiaj ą zawód. 
 
Pan Janusz Łagowski – zast ępca dyrektora Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gda ńska 
Część ludzi pracuje w dwóch firmach. 
I jeszcze jedna uwaga, jak mówiłem o ilo ści ofert. 
Dwa, trzy lata temu zdarzało nam si ę kilka, 
kilkana ście ofert, nawet do 30 – tu, a w tej chwili 
zdarza si ę jeden do trzech maksymalnie na du Ŝe 
zamówienia, na W-Z-ce było cztery. Natomiast 
generalnie jedna to jest obfito ść pewnego rodzaju. I 
pewną szans ą Gda ńska jest to, Ŝe my śmy zamówili na 
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przyszły rok ju Ŝ, bo w przyszłym roku mo Ŝe by ć 
jeszcze gorzej, bo ruszaj ą kolejne tematy. 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Trzeba kształci ć in Ŝynierów a nie tylko 
marketingowców. 
 
Przewodnicz ący Wiesław Kami ński  
Czy kto ś z pa ństwa ma pytania? 
Ten proces pokazuje jedno, Ŝe po prostu te przyj ęte 
zało Ŝenia, my śl ę tu o sposobie finansowania, jest 
mało realistyczne, bo nie ma tu chyba 
Ŝadnej...wszyscy s ą pewni, Ŝe warto ść tych przetargów 
będzie rosła w zwi ązku z tym, Ŝe ceny b ędą rosły i to 
nie ulega Ŝadnej w ątpliwo ści i to jest zła wiadomo ść, 
bo 30 mln zł. oczywi ście w perspektywie kilku lat, to 
jest jako z własnych środków Gda ńska bardzo du Ŝo. To 
powoduje, Ŝe nasze mo Ŝliwo ści faktyczne finansowania 
inwestycji b ędę znacznie, znacznie mniejsze w 
najbli Ŝszych latach ni Ŝ zało Ŝono. Je Ŝeli chodzi o 
przetarg, został on rozstrzygni ęty. Nie ulega Ŝadnej 
wątpliwo ści, Ŝe pr ędzej czy pó źniej która ś ze słu Ŝb 
państwowych b ędzie nad jego prawidłowo ści ą si ę 
zajmowała w zwi ązku z powy Ŝszym nie ma tez powodu 
aby śmy my si ę nad tym zastanawiali.  
 
Pan Krzysztof Rudzi ński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gda ńsku 
Pan przewodnicz ący słusznie zauwa Ŝył, Ŝe 
przewidywali śmy wzrost cen, bo rzeczywi ście o tym si ę 
mówiło, natomiast przepisy finansowe i zamówie ń 
publicznych nie pozwalaj ą nam na wkalkulowanie w cen ę 
przewidywanego logicznie wzrostu kosztów. Bo my 
musimy kalkulowa ć koszty na przetargi według 
wyszczególnionych rozporz ądze ń rz ądowych. Natomiast 
wiedzieli śmy, Ŝe pójd ą w gór ę. Fakt jest faktem, Ŝe 
ja nie s ądziłem, Ŝe a Ŝ 30%. 
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USTALENIA KOMISJI: 
 

 
  Komisja Bud Ŝetowa Rady Miasta Gda ńska po 

wysłuchaniu pana Krzysztofa Rudzi ńskiego – dyrektora 
Wydziału Programów Rozwojowych Urz ędu Miejskiego w 
Gdańsku oraz dyskusji – 6 głosami za, przy 1 
wstrzymuj ącym si ę – pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

 
Tre ść Opinii Nr 60-08/509/65/2006 stanowi zał ącznik 
do protokołu. 
 
 
 
 

PUNKT – 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gda ńska 
zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie udzielenia po Ŝyczki 
Samodzielnemu Publicznemu Szpitalowi Klinicznemu Nr  1 
Akademickiemu Centrum Klinicznemu Akademii Medyczne j 
w Gdańsku – druk nr 1945.  
 
Pani Janina Ma ńko – kierownik Referatu Profilaktyki i 
Promocji Zdrowia Wydziału Spraw Społecznych UM w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gda ńska. 
 
 
Nie było głosów w dyskusji – przewodnicz ący poddał 
projekt pod głosowanie. 
 
 
USTALENIA KOMISJI: 

 
Komisja Bud Ŝetowa Rady Miasta Gda ńska po 

wysłuchaniu pani Janiny Ma ńko – kierownik Referatu 
Profilaktyki i Promocji Zdrowia Wydziału Spraw 
Społecznych Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku – 7 głosami 
za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
Tre ść Opinii Nr 60-08/510/66/2006 stanowi zał ącznik 
do protokołu. 
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PUNKT – 4 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 
Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Prosiłbym o wyniki spółek, je śli ju Ŝ s ą. 
 
 
Pani Maria Wonerska – zast ępca dyrektora Wydziału 
Finansowego Urz ędu Miejskiego w Gda ńsku  
Dobrze, przeka Ŝe pani dyrektor Bierut, Ŝeby przesłała 
państwu taki wykaz. 
 
 
 
Przewodnicz ący Wiesław Kami ński 
Prosz ę o zaznaczenie, Ŝe we wrze śniu b ędziemy 
zajmowali si ę ZKM. Zaprosimy przedstawicieli na 
posiedzenie. 
 
 
Bardzo prosz ę o zapoznanie si ę z korespondencj ą, 
któr ą pa ństwo na bie Ŝąco otrzymujecie do skrytek: 
 

• Odpowied ź na wniosek komisji w sprawie 
zaawansowania stadionu Lechii, 

 
• Odpowied ź na wniosek komisji w sprawie 

zorganizowania debaty dot. współpracy 
zagranicznej miasta Gda ńska, 

 
• Kserokopie odpowiedzi zło Ŝonych przez prezydenta 

Gdańska na zalecenia pokontrolne Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gda ńsku. 

 
 
Czy s ą jakie ś uwagi, wolne wnioski? Nie widz ę. 
Dzi ękuje pa ństwu, zamykam posiedzenie.  
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Poniewa Ŝ nie było wi ęcej spraw wniesionych i wolnych 
wniosków, przewodnicz ący podzi ękował za przybycie i 
zaprosił na nast ępne posiedzenie komisji. 
  

     Przewodnicz ący  
           Komisji Bud Ŝetowej 

       
Wiesław Kami ński 

 
 
Protokołowała 
A. śuk  
 
 
 


